
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 5. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 59

Med henvisning til artiklen: ”Sønderjyske skovbrug får ringere stormsikring” i Flensborg

Avis den 15. oktober 2019 anmodes ministeren om at kommentere bekymringerne der gi-

ves udtryk for af Dansk Skovforening, herunder hvorvidt ministeren vil tage initiativ til at få

belyst argumentet om, at de syd- og sønderjyske skovejere er stillet forsikringsmæssigt

dårligere end andre områder af landet i forhold til den eksisterende beregningsmodel for

erklæret stormfald?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt
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